
 

Zápis ze zasedání školské rady č. 5 

Gymnázia Brno, Vídeňská, příspěvkové organizace 

 

25. června 2019 
 

 

Přítomni: Ing. Jan Novotný, Ph.D., Dipl.-Kfm. Dalimil Ospalý, Mgr. Tomáš Řepa, Ph.D., 

RNDr. Radka Kočí Voznicová, Ph.D., Mgr. Petr Sekanina, Mgr. Jindřich Svoboda, David 

Vogel, David Vyhlídal 

 

Omluveni: Martin Kleinhampl 

 

 

Hosté: Mgr. David Andrle, ředitel gymnázia  

 

Pozn.: Výsledky hlasování o přijatých usneseních jsou uvedeny v pořadí: PRO – PROTI – 

ZDRŽEL SE.  

 

 

 

 

Program:  
 

 

1. Zahájení. 

2. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu. 

3. Návrhy na doplnění programu a jeho schválení. 

4. Projednání zprávy o hospodaření školy. 

5. Informace ředitele školy o výsledcích maturit a přijímacího řízení. 

6. Různé. 

7. Ukončení schůze ŠR. 

   



1.  Zahájení a schválení programu.  

Schůze byla zahájena ve 13:00.  

 

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu. 

Na zapisovatele navržen Mgr. Tomáš Řepa, Ph.D. Ověřovatelem navržen Mgr. Petr 

Sekanina. Jednomyslně schváleno.  

SCHVÁLENO (8 – 0 – 0) 

 

3.    Návrhy na doplnění programu a jeho schválení. 

       Žádné nebyly vzneseny. Jednomyslně schválen program jednání.  

SCHVÁLENO (8 – 0 – 0) 

 

4.    Projednání zprávy o hospodaření školy. 

Byla vedena diskuze o každoročním finančním dokrytí provozních nákladů školy (na 

energie) ve vztahu ke zřizovateli s tím, že případná finanční rezerva (cca 500 tisíc) by 

mohla posloužit k opravě učebny fyziky v havarijním stavu.  

Pan předseda školské rady Ing. Jan Novotný, Ph.D. následně navrhnul usnesení ve znění: 

„Školská rada bere na vědomí zprávu o hospodaření školy Gymnázia Brno, Vídeňská, 

příspěvkové organizace za rok 2018.“ 

Jednomyslně schváleno.  

SCHVÁLENO (8 – 0 – 0) 

 

V čase 13:13 odchází z jednání Dipl.-Kfm. Dalimil Ospalý. 

 

5.    Informace ředitele školy o výsledcích maturit a přijímacího řízení. 

Diskuze vedena o dosavadních výsledcích známých v momentě zasedání školské rady – 

7 ze 107 žáků neuspělo u písemných maturit, 6 z 46 žáků neuspělo v případě maturity 

z matematiky. Tyto výsledky budou dále analyzovány ze strany vedení školy.  

 

6.    Různé. 

Termín dalšího jednání byl předběžně stanoven na 8. října 2019 ve 14:30.  

 

7.    Ukončení schůze ŠR. 

Schůze školské rady byla ukončena ve 13:45.  

 

 

 

V Brně dne 20. července 2019.   

 

 

 

 

 



Zapsal: Mgr. Tomáš Řepa, Ph.D. 

 

 

 

Ověřil: Mgr. Petr Sekanina     Ing. Jan Novotný, Ph.D. 

předseda školské rady  

 

 

Příloha:  

Prezenční listina  

Zpráva o hospodaření školy Gymnázia Brno, Vídeňská, příspěvkové organizace za rok 2018 


